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ESITYSLISTA 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.17 
 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

4. Uusien jäsenten hyväksyminen 
Asia: Rahastonhoitaja Maiju Tuomainen esittelee uudet jäsenhakemukset. 
Esitys: Esitetään hyväksyttäväksi Jasmin Tuomi, Ilona Peiponen, Juho Ojaniemi, Olga 
Vinkka, Terhi Kaksonen ja Mette Loikkanen. 
Päätös: Esityksen mukaan. 

 
5. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Asia: Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa ja ääntenlaskijaa.   
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Esitys: Esitetään pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Saara Alamäkeä ja Maija 
Voutilaista. 
Päätös: Esityksen mukaan. 
 

6. Ilmoitusasiat 
Asia: Hallituksen jäsenet ilmoittavat toimialansa kuulumiset koko hallituksen tietoon. 
Lisäksi käydään läpi IKTS-, merch- ja teologipassityöryhmien sekä Teologipäivien 
tämänhetkinen tilanne. Tuodaan myös tietoon viime kokouksen jälkeen järjestetyt 
tapahtumat sekä ne tilaisuudet, tapaamiset ja kokoukset, joihin hallituksen jäsenet ovat 
osallistuneet. 
Esitys: Käydään läpi hallituslaisten kuulumiset ja menneet tapahtumat:  
 
Alma: Aika kiire on ollut koulujuttujen takia, mutta tällä viikolla kun saa pari palautusta 
pois alta niin helpottaa. Huippua, että meidän logokaupan kanssa meni hyvin ja ei jouduta 
ostaa kuin 11 kangaskassia. Teologipäivillä oli hauskaa! Tuntuu, että ollaan tänä vuonna 
kyllä saatu asioita aikaan ja ihmiset ovat olleet tyytyväisiä Fidekseen. 
 
Hanna: Muutto on nyt suurin piirtein valmis, mikä on kiva. Opintoja on aika paljo kesken ja 
tekemistä riittää, mikä ressaa. 
 
Sohvi: Muuttoressi helpottaa ja ihan hauskaa asua yliopiston vieressä. Hallitusesittelyt on 
mennyt hyvin, kiitos kaikille siitä, hyvin on tullut tavaraa kaikilta. 
 
Ojuva: Menee hyvin ja opinnot rullaa ihan kiitettävästi. Hieman ollu haasteita tasapainotella 
kaikkee varsinkin ku tänä syksynä tapahtumat on vieny niin paljon energiaa. 
 
Maiju: Ihan hyvin menee, ei oo mitää erikoista tapahtunut. 
 
Maija: Ihan hyvä meno. Innolla odotan huomisia sitsejä ja ollu kiva kun monet asiat on 
edennyt. 
 
Lahti: Ihan mukavasti menee vaihteeks, tosi paljon ollu menemistä ja tekemistä, mut se on 
omalla tavallaan ollu vaan positiivista. Aika vähän ollu aikaa tehdä juttuja, mut toivottavasti 
tää rytmi kohta hellittäis ja tasaantuis. Sen lisäks sain maanantaina ADD-diagnoosin, joten 
senkin osalta alkaa asiat helpottaa. Olin tossa viimekuussa edustamassa pistiksen vujuilla, se 
oli tosi nastaa ja hartauksissa ollu kivasti pitäjiä ja osallistujia. <3 
 
Saara: Tiedotushommat on rullaillu aika omalla painollaan, omat opinnot on vieny kohtuu 
paljon aikaa muutoin! Kiva et on saatu nuo hallitusesittelyt mukavasti rullaamaan ja ens 
vuoden hallitukseenkin on innostuneita! 
 
Viivi: Ihan hyvin menee, vähän kiirettä pitää opintojen kanssa. Innolla odotan jo joulua ja 
joululomaa      
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Tuomas: On ollu tapahtumatäyteinen syksy, nyt alkaa vähän rauhottumaan. Huomisia sitsejä 
odotellessa. 
 
Merch-työryhmä: Verkkokauppa oli auki ajalla 10.–25.10. ja myynnissä oli Fideksen logolla 
sekä kreikankielisellä "σκύβαλον γίνεται" tekstillä varustettuja kangaskasseja, huppareita 
sekä kahta erimallista collegepaitaa. Minimitilausmäärä, niin vaatteissa kuin 
kangaskasseissa oli 40 kpl. Vaatteita ostettiin 51/40 kpl, mutta kangaskasseja myytiin vain 
24 kpl, minkä vuoksi Fides ostaa 11 kpl kangaskasseja, jotka on tarkoitus laittaa myyntiin. 
Tuotteet tulevat yhteistoimituksella Joensuuhun (ellei ole tilannut niitä suoraan kotiin) noin 
4–5 viikon kuluessa eli valmiit painotuotteet tulevat marras-joulukuun vaiheessa, jolloin 
voidaan järjestää erillinen tapahtuma niitten jakamista varten. 
 
Teologipassi: Passeja myytiin reilu 40 kappaletta, lähinnä Fidesläisiä. Leimoja on myös 
kerätty ihan hyvin. 1.11. julkaisttin Instagramissa tiedote, että täyteen passiin ei vaadita enää 
kuin 24 merkintää (alun perin 30). Haalarimerkit on tilattu, ne tulevat joulukuun alussa-
puolivälissä. Myös parannusehdotuksia on tullut, joita voidaan välittää seuraavalle 
hallitukselle. 
 
Teologipäivät: Ensimmäiset kaikkien teologian opiskelijoiden Teologipäivät järjestettiin 
Helsingissä kaksipäiväisenä tapahtumana 22.-23.10.2022. Joensuusta osallistui noin 15 
opiskelijaa (2 pistisläistä, loput fideksestä). Lopulliseen tapahtumaan kuului pitsalounas, 
työpaja, haalarimerkkimyyntiä, kaupunkisuunnistus, minisitsit, Teologisen Aikakauskirjan 
esittelyä sekä brunssi. Palautetta Teologipäivistä on mahdollista vielä antaa ja tämän vuoden 
työryhmässä on alustavasti käyty keskustelua, että vuoden 2023 Teologipäivät olisivat 
Joensuussa ja Teologipäivien järjestäjätyöryhmään olisi oma erillinen hakunsa ensi vuoden 
puolella. 
 
Menneet tapahtumat: 

30.9. Hallituksen kokous 7/2022 
12.10. Pistis ry:n 34.-vuotisvuosijuhlat, Alma ja Lahti 
17.10. Joensuun puheenjohtajaneuvoston sitsit, Alma, Ojuva, Maija ja Saara 
22.–23.10. Teologipäivät, yhteistyössä TYT:n (pääjärjestäjänä), TSF:n, Pistis ry:n 
sekä AKI-liittojen kanssa 
11.10.–25.10. Fideksen logotuoteverkkokauppa, yhteistyössä Kloffan kanssa 
31.10. Warjot, yhteistyössä Agoran ainejärjestöjen kanssa 
2.11. Pihapeuhaamiset, yhteistyössä Skripti ry:n kanssa, noin 8 teologia 
10.11. Hallituksen kokous 8/2022 

 
Päätös: Merkitään tiedoksi 
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7. Agoran kirjojen tilanne 
Asia: Fides Ostiensis ry on historiansa aikana saanut lahjoituksena erittäin paljon kirjoja, 
jotka sijaitsevan Agoralla toisessa kerroksessa pienessä komerossa sekä tilassa AT201. 
Ainejärjestöllä on aiemmin ollut oma kirjasto, mutta toimintaa ei ole muutamaan vuoteen 
enää ollut ja sen mahdolliseen elvyttämiseen tarvittaisiin suunnitelma. Jotta ainejärjestön 
tavaroita voitaisiin säilyttää ensisijaisesti yliopistolla, eikä hallituslaisten kotona, kirjojen 
täyttämää komeroa pitäisi saada tyhjennettyä. Lisäksi mahdollisten kirjamyyjäisten 
järjestämisellä voitaisiin tukea ainejärjestön toimintaa ja mahdollistaa jatkossakin 
maksuttomia tapahtumia kampuksella, yliopiston varauskäytänteiden muuttumisen takia. 
Myyjäisissä kirjat pääsisivät myös uusiin koteihin sekä niitä voitaisiin myös antaa ilmaiseksi 
sekä lahjoittaa paikallisiin käytettyjen tavaroiden myymälöihin. 
Esitys: Hallitus keskustelee siitä, mitä kirjoille tehdään ja onko mahdollista järjestää 
myyjäiset ennen joululomaa. 
Päätös: Hallitus keskusteli kirjojen tilanteesta ja totesi yhdessä, että kirjat pääsevät 
paremmin käyttöön kun niitä myydään ja annetaan jäsenistölle. Pidetään kirjamyyjäisiä 
23.11. (illalla syyskokouksen jälkeen ja kaamoksen kaatajaisten yhteydessä), 9.12. 
päiväsaikaan, 13.12. (osaston joulukahvien (klo 15-17) yhteydessä tai ennen niitä) ja 
pikkujoulujen yhteydessä (päivämäärä tarkentuu).  
 
Maija Voutilainen poistui 16.49 
 
Hanna Ojuva poistui 16.59 
 

8. Genesis-kappelin tarpeiston täydentäminen 
Asia: Oppilaitospastori Tiina Belov on ollut yhteydessä hallituksen 
spiritualiteettivastaavaan liittyen Genesis-kappeliin tehtävissä hankinnoissa. Tarkoituksena 
olisi täydentää kappelin laulukirjavalikoimaa sekä muuta tarpeistoa tämän vuoden puolella, 
mutta hankintoja varten tarvitaan lista ostettavista asioista sekä määrästä. 
Esitys: Hallitus keskustelee mitä asioita kappeliin tarvitaan ja kuinka paljon. 
Päätös: Asiaa on viety jo eteenpäin Lahden ja Ojuvan toimesta. 
 
Siirrytään kohtaan 10 
 

9. Viimeisen hallituksen kokouksen sekä virkistäytymisillan ajankohdan päättäminen 
Asia: Syyskokouksen jälkeen ja ennen joululomaa on tarkoitus pitää tämän vuoden 
viimeinen Fides Ostiensis ry:n vuoden 2022 hallituksen kokous. Kokouksen ajankohdan 
päättäminen ajoissa auttaa varmistamaan, että kaikki pääsisivät varmasti livenä paikalle ja 
kokoukseen voitaisiin kutsua myös ensi vuoden hallituslaiset. Lisäksi ennen 
vuodenvaihdetta ainejärjestön hallituksella on ollut tapana järjestää jonkinlainen 
virkistäytymisilta, jossa voidaan luottamuksellisesti purkaa sekä juhlistaa kulunutta vuotta 
yhdessä. Hallituksen WhatsApp-ryhmässä on jo alustavasti ideoitu kokousta sekä 
virkistäytymisiltaa, joka voitaisiin toteuttaa niin illanistujaisina kuin kotiappro-tyyppisesti. 
Esitys: Hallitus keskustelee kokouksessa, milloin viimeinen kokous ja hallituksen 
virkistäytymisilta järjestetään. 
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Päätös: Viimeinen hallituksen pidetään 30.11. yhdessä uuden hallituksen kanssa ja 
hallituksen virkistäytyminen pidetään 7.12. 
 
Maija Voutilainen poistui 17.49 
 

10. Muut esille tulevat asiat 
Muut esille tuleva asiat kohdassa eli META:ssa on mahdollista keskustella kokouksen 
aikana esille tulleista aiheista, jotka eivät ole mahtuneet esityslistaan, joista ei tarvitse tehdä 
päätöksiä, tai joita ei esityslistaan erikseen toivottu.  
 
Ensi vuoden hallituslaisten perehdytys ja kaikki ainejärjestöön liittyvät dokumentit talteen. 
 
Puurojuhla: ilmoittautuminen tarjoilujen takia sekä yhteistyö seurakunnan kanssa. 
 
Epsilonin laulut. 
 
Keskusteltiin monien erillisten sähköpostiosoitteiden tarpeellisuutta. 
 
Laulukirjoja on Iskralla 35 kappaletta, Godiksella 24 kappaletta, Fideksellä on jäljellä 2 
kappaletta. Keskusteltiin mahdollisuudesta ostaa lisää kirjoja myyntiin. 
 
Maija Voutilainen saapui 17.09 
 
Siirrytään kohtaan 9. 
 

11. Seuraavan kokouksen ajankohta 
Seuraava kokous päätettiin kokouksessa. 
 

12.  Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.52. 

 
 
 
 
____________________________   _________________________ 
Sihteeri, Hanna Silvola    Puheenjohtaja, Alma Laukkanen 
 
 
 
 
____________________________   _________________________ 
Pöytäkirjantarkastaja, Maija Voutilainen  Pöytäkirjantarkastaja, Saara Alamäki 
 


